
Dolanský zpravodaj
Zpravodajský občasník Obecního úřadu Dolany u Pardubic

Číslo 8.

Úvodní slovo

Vážení spoluobčané, do rukou se Vám dostává po delší odmlce další číslo zpravodajského občasníku. Od

posledního Dolanského zpravodaje je co dohánět. Požádala jsem o příspěvky osoby, které jsou angažované

na dění v obci za jednotlivá sdružení -starosta, hasiči, tělovýchovná jednota, chovatelé, kronikářka. Věřím,

že si při čtení každý přijde na své.

Za Oú Dolany-Iva Skalová

Slovo starosty-činnost obecního úřadu za roky 2010-2012

Tyto roky jsme investovali do dalšího vylepšování naší obce. Přehled významnějších událostí, kterými jsme

se na obecním úřadu zabývali:

R 2010

Čističku odpadních vod jsme dovybavili čistícím košem s elektrickým vrátkem, který se využívá pro

zachycení hrubých nečistot. Tím se šetří čerpadla a celý systém čističky. Investice 55 tis. Kč.

Přijali jsme obecního zaměstnance na obsluhu ČOV, sekání trávy a další práce na údržbě obce pana

Vladimíra Havránka, jehož plat byli rok dotován z úřadu práce.

Firma Rekom nám dokončila chodníky a vjezdy směrem na Rohoznici a Staré Ždánice. Tato stavba byla

hlavní investiční akcí roku 2010. Investice 2 260 tis. Kč.

Obecní zastupitelstvo schválilo smlouvu o těžbě štěrkopísku s firmou realma (název firmy je opravdu

s malým r) -2,5 ha nevyhrazeného ložiska a 9,8 ha vyhrazeného ložiska štěrkopísku.

Navýšil se počet žáků v Mš z 25 na 33 dětí a vznikla tzv. dvoutřídka. Tento krok schvalovalo zastupitelstvo

obce jako zřizovatel Mateřské školy v Dolanech.

V 11/2010 se konaly volby do zastupitelstva obce.

R 2011

Od 03/2011 je možno na obecním úřadě ověřit podpis nebo pořídit úředně ověřenou kopii listiny. Tuto

službu provádí účetní a místostarosta.
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Vyměnili jsme stará dřevěná okna za nová plastová na budově na hřišti. Investice 86 tis. Kč, dále se na této

budově opravily okapy a svody. Provedly se nové nátěry.

Od 1.6. lx měsíčně MUDr. Nechvátalová ordinuje v budově obecního úřadu. Dále od 1.6. byl zaveden sběr

tříděného pytlového odpadu, pytle jsou občanům vydávány bezplatně na Oú. Termín svozu odpadu je

stanoven na poslední úterý v měsíci.

Provedla se generální oprava garáží u obecního úřadu na uskladnění komunální techniky. Investice 110 tis.

Kč.

Byla na náklady obce odstraněna černá skládka, která vznikla za čističkou odpadních vod po anonymním
udání.

Zakoupili jsme plovoucí čerpadlo pro hasiče. Investice 29 tis. Kč.

Vybudovali jsme cestu k čp.19 (Štěpánkovi). Investice 239 tis. Kč. Dotace na tuto stavbu činila 100 tis. Kč.

Zakoupili jsme traktor na údržbu obecních ploch zn. John Deere s dalším vybavením: čelní nakladač,

příkopové rameno, radlice na sníh a vlek v celkové hodnotě 1310tis. Kč, na což jsme dostali z Programu

rozvoje venkova dotaci ve výši 459 tis. Kč. Další vybavení se dokoupilo později: radlice na velké plochy,

zametací stroj, výkonná sekačka se sběrným košem.

Obecní úřad uzavíral nájemní smlouvy na hrobová místa na místním hřbitově.

Přestavěla se odlehčovací komora čističky odpadních vod s cílem oddělení vody při přívalových deštích.

V takovém případě byla čistička nefunkční. Investice 320tis. Kč

R 2012

Z důvodu zhodnocení volných finančních prostředků a to 5 mil. Kč se zastupitelé rozhodli rozdělit tuto

částku z opatrnosti na 2 díly. Na 3 mil. Kč bylo podepsáno stavební spoření "Liška" (Českomoravská

stavební spořitelna) na 2 roky. Na Zrnil. Kč byl uzavřen termínovaný vklad u Volksbank na 1 rok.

Zhodnocení takto rozvržených částek bude o cca 220tis. Kč.

Doplatil se úvěr na plynofikaci a kanalizaci z roku 1998. Úvěr byl sjednán na částku 5 mil. Kč. V současnosti

nemá obec Dolany žádný úvěr nebo půjčku.

Na akci Dolany v Dolanech obec pořídila trička v zelené barvě se znakem obce a nápisem Dolany u Pardubic.

Účastníkům akce se prodávala za cenu 30Kčjl ks.

Zrekonstruovala se budova obecního úřadu a mateřské školky. Ve školce v l.patře vznikla zastřešením

terasy nová místnost, navýšil se počet záchodků a tím se mohl navýšit i počet dětí ve školce na 38dětí . Tato

kapacita je v současnosti plně obsazena. V přízemí zrušením kotelny na tuhá paliva vznikly nové prostory a

to kuchyňka a klubovna se samostatným sociálním zařízením. Zrušením vnitřní chodby a přesunutím

zasedací místnosti vznikla nová, větší tělocvična. Na celé budově se udělala nová fasáda. Investice 4 305tis.
Kč, bohužel dotaci jsme na tuto akci neobdrželi.

Dotaci jsme obdrželi na další akci, a to opravu kapličky Sv.Floriána u obecního úřadu a kapličky na hřbitově.

Celková investice 220 tis. Kč, dotace 150 tis. Kč..

Další dotaci jsme získali na vybudování chodníku ke hřišti. Investice celkem 233 tis. Kč, dotace 100 tis. Kč.
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Podařilo se svépomocí opravit areál u požární nádrže, za což patří dík obětavým občanům. Investice 80 tis.

Kč.

Na čističce odpadních vod se také zlepšovalo a to systémem měření odtoku čisté vody z čističky. Investice

58 tis. Kč.

Budoucnost

Čeká nás mnoho práce a výzev. V letošním roce bychom chtěli zrekonstruovat budovy na hřišti, vystavět zde

dostatečné zázemí pro sportovce i další návštěvníky, vybudovat řádně zařízené šatny, společenskou

místnost s možností vyšší kapacity návštěvníků včetně moderní kuchyně, výčepu a sociálního zařízení.

Začínáme se zaobírat možností zbudovat v naší obci domov pro seniory. To je pouze malý úsek z úspěšného

budování naší obce. Z obdivných reakcí lidí odjinud je jisté, že naše obec vzkvétá, i když nám, kteří tu

každodenně pobýváme to už ani nepřijde. Velkou výzvou do budoucnosti je další smysluplné využití vodní

plochy vzniklé těžbou písku a to tak, aby toto využití přinášelo prospěch naší obci a přitom nenarušovalo

život našich občanů.

Abychom splnili takové cíle, neobejdeme se bez mravenčí práce jednotlivých lidí. Pochvalu zaslouží paní

lva Skalová-účetní a administrativní pracovnice obecního úřadu za svůj konstruktivní přístup, kterou chválí i

kontroloři krajského úřadu při svých kontrolách. Pochvalu zaslouží pan Petr Štěpánek za svou precizní práci

při zařizování nových prostor i potřebných opravách. Pochvalu zaslouží místostarosta Ing. Jan Sochor za

vyhledávání jakékoliv možnosti získat dotaci. Pochvalu zaslouží pan Martin Hanák a Pavel Rudolf a řada

dalších, kteří pomáhali s pracemi v areálu hasičské nádrže. Nelze tu vyjmenovat všechny. Pochvalu zaslouží

každý občan, který svou prací i nápady přispívá k lepšímu a hezčímu životu v naší obci. Za to Vám patří dík.

Miroslav Havránek-starosta

Ze záznamů ohlašovny Obecního úřadu v Dolanech-pohyb
obyvatel od 1.1.2010 do 30.4.2013

Nejdříve se budeme věnovat příjemným novinkám a to narození dětí s trvalým pobytem v naší obci. Za

období od 1.1.2010 do 30.4.2013 se narodilo 15 dětí:

jméno narození jméno narození
Zdichynec Lukáš 02/2010 Doležal Tomáš 12/2011
Sklenář Ondřej 04/2010 Vrba Mikuláš 02/2012
Smítka Šimon 04/2010 Sobotková Nikola OS/2012
Hlavatá Anna 07/2010 Čechová Patricie 06/2012
Tucauerová Diana 08/2010 Jirásková Barbora 07/2012
Chvojková Adina 04/2011 Kmoníčková Karolína 11/2012
Prokůpková Eliška 06/2011 Hazuka Marek 01/2013
Kořínek Kryštof 06/2011

Jubilea: V letošním roce se dožívá 90. let pan Burša Miroslava pan Jelínek Bedřich. Moc gratulujeme a

přejeme hodně zdraví a duševní svěžesti do dalších let.
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Dále se za období od 1.1.2010 do 31.3.2013 přistěhovalo do naší obce 31 osob a odstěhovalo se 18 osob.

K dnešnímu dni je evidováno k trvalému pobytu v naší obci 387 osob.

Nyní můžeme v tichosti vzpomenout také na spoluobčany, kteří nás v tomto období navždy opustili.

Zemřelo 12 osob-pokoj a mír jejich duším.

jméno úmrtí jméno úmrtí
Kolín Ladislav 03/2010 Škodová Vlasta 03/2012
Jičínská Vlasta 06/2010 Štěpánková Věra 04/2012
Jezdinský Josef 08/2010 Paclík Jindřich 09/2012
Jičínský Václav 08/2010 Švecová Marie 01/2013
Votavová Anna 04/2011 Vachová Růžena 02/2013
Štěpánek Ladislav 11/2011 Knížek Josef 02/2013

K běžné práci ohlašovny na obecním úřadě patří i práce v základním registru obyvatel. Tato práce je

zabezpečena přes Czech Point, který je zaveden na našem obecním úřadě.

lva Skalová-zaměstnanec Oú Dolany

Hasiči

Po vyloučení bývalé starostky sboru byl na členské schůzi zvolen nový výbor ve složení
starostka: Švadlenková Veronika
jednatel, pokladník: Kučera Aleš ml.
strojník: Rudolf Pavel
velitel: Hanák Martin
člen: Kučera Aleš st.
Ke konci roku 2012 měl sbor cca 40 členů.
Na kulturní dění v naší obci se aktivně podíleli pořádáním již tradičního maškarního reje.
Jako každý rok hasiči zajistili organizačně pálení čarodějnic.
Bohužel došlo opět ke stagnaci sboru. Starostka se odstěhovala do nedaleké Rohoznice a pro velké
pracovní vytížení členů nezbyl pro práci ve sboru čas. Členská schůze rozhodla o odhlášení všech
členů a tím o zrušení SDH v Dolanech jako oficiální organizace. Tím by se však zkomplikovala
možnost případného oživení SDH , proto 5 členů stávající SDH, což je minimální počet členů, aby
mohla být organizace zachována, zaplatila příspěvky na okres, a tím organizace nezanikla. Má však
pouze 5 členů a je v současné době nečinná. Jako starosta je veden Antonín Ambrus. Doufejme, že
se počet členů, kteří budou mít chuť pro sbor pracovat, opět rozroste a vznikne alespoň jedno
soutěžní družstvo.
Kolem výjezdové jednotky se sdružila skupina některých bývalých členů SDH, která se podílela na
organizaci letošního Maškarního reje a zaštítí i průběh letošního pálení čarodějnic.

Ambrusová Marcela
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Sloupek kronikáře

Na sklonku roku 2010 došlo ke změně v osobě kronikáře obce, dlouholetý kronikář pan Josef Knížek

skončil se zapisováním a já jsem byla zastupitelstvem do funkce jmenována. Je to pro mě samozřejmě výzva

a něco nového, s čím se zkusím poprat. Věřte mi, že je to spousta informací, které musí začínající kronikář

vstřebat a utřídit, ale většinou prý tomu propadne tak, že všude běhá, vystřihuje, shání a naslouchá, co se

kde šustne. A jelikož neexistují žádná pravidla, jak ji psát, každý kronikář se této činnosti chopí po svém.

Každá obec má ze zákona 132/2006 sb. povinnost vést kroniku, ta je jejím majetkem a zastupitelstvo

obce musí její obsah každoročně schválit. Neschválený roční zápis do kroniky jakoby ani neexistoval.

Požadavky na její obsah se neustále mění, důraz se nyní klade především na dodržování zákona na ochranu

osobnosti 101/2006 Sb. Tudíž není možno psát do kroniky např. data narození, čísla popisná apod., neboť

podle těchto indicií lze lehce rozpoznat určité osoby. Je poté velice těžké psát o nějakých událostech v obci

a neudat např., že došlo k požáru v čísle popisném apod., .....

Taktéž zpracování se samozřejmě vyvíjí, zatím co dříve se psaly kroniky výhradně ručně, dnes už zákon, za

dodržení určitých povinností, povoluje i jejich zpracování v elektronické podobě. Zákon nám rovněž určuje

typ archivního papíru i dokonce číslo a typ pera, se kterým můžeme pracovat. Já jsem se rozhodla psát obě

formy, nejdříve píšu na PC pro potřeby schválení a uložení v místní knihovně a poté ji ručně přepíšu do

překrásné ručně vázané kroniky, která byla zastupiteli obce zakoupena.

Vím, že nejsem rodákem, ale prožila jsem v Dolanech již skoro třicet let a kdyby se mi zde nelíbilo,

nezaložila bych zde svoji rodinu a nevybudovala svůj domov. Proto bych chtěla pouze apelovat na to, že

chceme, aby se naše obec neustále rozvíjela a stěhovali se do ní další mladí občané, dejme jim prostor,

může v nich dřímat obrovský potenciál, který pomůže Dolanům v jejich dalším rozvoji.

Závěrem bych chtěla všechny občany požádat o pomoc při tvorbě kroniky, není od věci připomenout, že

leckde existují tzv. letopisecké komise pomáhající kronikářům shromažďovat materiály a podklady pro jejich

práci. Veškeré náměty i fotodokumentace jsou vítány a mohou být jednou pěknou památkou pro budoucí

generace.

Znovu uvádím můj kontaktní e-mail,kam můžete všechny materiály zasílat a předem všem moc děkuji za

spolupráci: xeny22@seznam.cz Pavlíková Jana- kronikářka obce Dolany

Historie a současnost dolanského sportu

Tento malý venkovský klub na Pardubicku vznikl z nadšené práce několika obětavců, kteří se na

poradě 27.3.1931 rozhodli založit v Dolanech samostatný sportovní klub. Neměli arci na mysli ani tak

provozování závodní fotbalové hry, jako spíše snahu umožnit i venkovským lidem provozování sportu a

poskytnout jim příležitost pobavit se po práci.

Z třiceti pěti zakládajících členů byl zvolen zapisovatelem pan Votava V. a prvním předsedou byl pan

Poledno František. Začátky klubu nebyly snadné. Práce sportovních nadšenců se setkávala s nepochopením

místního obyvatelstva, z nichž mnozí dodnes nepochopili význam sportu pro zdraví, a tak mu stavěli do

cesty různé malicherné překážky.
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První hřiště SK Dolany se nacházelo v narychlo upraveném pískovišti a později na louce. Až po roce

1941 bylo vybudováno nynější hřiště v krásné poloze na okraji obce. V roce 1933 vstoupil SK Dolany do

východcčeské fotbalové žumpy, kde bylo 72 klubů. Mnoho jich. časem zaniklo. SK Dolany zůstal při životě, i

když podmínky nebyly jednoduché. Udržet sport v Dolanech byla veliká práce a vystřídalo se zde mnoho
nadšenců. Jedním z nich byl i Jan Novotný - hráč, funkcionář a trenér. V roce 1967 dovedl dorostence

k titulu "Přeborník okresu Pardubice". Už tady se formovalo zdravé jádro TJ. Všichni měli chuť a elán,

spoustu nápadů ale málo peněz. Na mytí byla tekoucí voda v potoce. Hřiště bylo téměř každý rok při jarním

tání podmáčené.

Zlom nastal až v roce 1975, kdy se podařilo uzavřít dohodu o spolupráci s JZD Dolany. Podpora

klubu byla značná, a i proto od té doby nesla TJ název ZD Dolany.Výbor zajistil příchod kvalitních fotbalistů a

ze 4. třídy dovedl mužstvo až do krajské soutěže B třídy, kde do Dolan zavítala mužstva velkých měst

(Svitavy, Králíky, Havl. Brod, Přibyslav a jiné). V té době hráli za Dolany i 3 Korejci. Říká se, že to byly zlaté

časy dolanské kopané. Na tomto úspěchu má největší zásluhu hráč a trenér Vladimír Macháček. Dolanský

fotbalový klub má i zahraniční zkušenosti. V roce 1981 u nás hrálo mužstvo juniorů Koreje. Toto mužstvo
sehrálo přátelské utkání v Budapešti, potom v Bratislavě a nakonec v Dolanech. V dalších letech následovala

série výměnných zájezdů do Polska. Nejprve to byl Ostrow Welkopolski -II. Polská liga, poté následoval GKS

Gdaňsk a mužstvo z Pleszewa z vojvodství Kalisz. Rovněž i naše děti hrály zajímavá přípravná utkání, jako

v Dolanech nad Vltavou a po utkání odjela obě mužstva do Prahy shlédnout mistrovské utkání Sparta Praha

- Baník Ostrava. Pro naše děti to byl obrovský zážitek. Na našem hřišti to zkusily mezinárodně s polským

klubem Listkov u Wroslawi, ae zúčastnily se společně s Teslou Přelouč i žákovského turnaje v Berlíně. Také

bylo uspořádáno několik fotbalových zájezdů, a to do Německa, Švýcarska a Rakouska, ale i na území Čech

jsme měli soustředění ve Zbyslavci, nebo turnaj v Bavorech u Mikulova, v Dolních Dunajovicích a na řadě

jiných míst. Také jsme přivítali ligové fotbalisty L. Bohdanče. Ti zde měli náhradní tréninkovou plochu. A

taková utkání ligových hokejistů, prvoligových fotbalových rozhodčí, ale i herců divadla z Pardubic, bylo pro

nás velkou událostí. Přesto ale mezi nejsrdečnější patří setkání Dolaríáků z ČR. Spolupráce se sousedními

kluby např. Rohoznice, Staré Ždánice, Křičeň, je velmi dobrá.

Za posledních 40 let se výrazně změnil vzhled našeho areálu. Místo kuchyně a klubovny bylo dříve

hokejové hřiště. Na počátku 70.let byl vystavěn sklad a sprchy, byla zavedena vody, vystavěna klubovna,

tenisový kurt, tribuna, pergola a lavičky. Postupem času se přešlo i k úpravě hrací plochy. Došlo k jejímu

navýšení o jeden metr a byl zaset nový trávník. Také budovy dostaly novou fasádu, bylo zhotoveno zábradlí

kolem hřiště a také ochranné sítě za brankami. Okolo hřiště je vybudováno na 300 míst k sezení. Tyto

lavičky dříve sloužily na Strahově na Všesportovním areálu. To, že je máme, patří dík zástupcům

tělovýchovy v čele s předsedou panem Z. Čihákem.

Takováto bohatá sportovní činnost, která je na vesnici vnímána jako jedna z mála kultur,

potřebovala mnoho nadšenců, ale i tisícovku hráčů, aby všichni společně udělali vše proto, aby areál
vzkvétal a byl chloubou obce.

Údržba a opravy ale i výstavba klubovny byla na náklady TJ ZD z dotace a příspěvků ČSTV. Práce byla

prováděna zdarma brigádnickou činností všech občanů, za což jim děkuji. Závěrem této stavby už nebyla

síla a nikdo nechtěl chodit na tuto akci a tak nastoupila stavební skupina JZSpod vedením V. Macháčka a ta

stavbu dotáhla do konce. Jsem přesvědčen, že tělovýchova by měla být záležitostí obce a ne skupinky

sportovců, a proto došlo v roce 2004 k převodu budov v majetku CSTV (klubovna a kabiny) do majetku obce

převodem zdarma. Od té doby obec více investovala do sportoviště a téměř vše je zde obecní a TJ využívá
areál nájemní smlouvou.
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Oddíl ledního hokeje

Oddíl ledního hokeje byl založen v roce 1941 a první hokejové hřiště bylo na obecním rybníku i s

nízkými mantinely (nyní požární nádrž). Později bylo vybudováno vedle fotbalového hřiště a už i s

předpisovým hrazením. Kabina byla využívána v zimě pro hokej a v létě na fotbal. Bylo zapotřebí vybudovat

i noční osvětlení. Led se tvořil formou napouštění vody zvednutím stavidla. Problémem bylo časté

pod máčení a zaplavování okolí, což mělo za následek semeniště komárů. Z tohoto důvodu dochází po roce

1975 k zavedení hřiště a vybavení asfaltového hřiště. Všechna utkání se hrála na ZS Pardubice a nyní

s Hradci Králové jako účastník "Hradecké hokejové ligy".

V rámci hokejových oslav se nám podařilo zajistit přátelské utkání nynějších a bývalých hokejistů

v 02 aréně v Praze jako předzápas utkání extra ligy Slavie Praha - Pojišťovna Pardubice. Po utkání

následovala prohlídka kabin Slavie a celého areálu včetně shlédnutí utkání extraligy, ale ani vítězství

součastných hráčů nebylo tak důležité jako zahrát si na ledě v nejmodernější hale Evropy. Byl to nejkrásnější

dárek pod stromečkem 21.12.2012. poděkování zaslouží všichni v čele s Alešem Zemanem, který hokej vede

už mnoho let.

Akrobatický rockn' roli

Akrobatický rockn 'roli byl založen v roce 1996 Evou Votavovou, tehdy ještě tancovala v páru

s Petrem Šafaříkem. Po ukončení vlastní závodní činnosti se věnovala pouze trénování. S ní později začala

trénovat lva Skalová. Tento oddíl byl aktivní ve své činnosti a dosáhl velmi pěkných výsledků na celostátních

soutěžích i v zahraničí a jejich vystoupení bylo vždy ozdobou každé společenské akce. Z Dolan v členské

základně oddílu byli: Jitka Sobotková (roz. Nová ková), Petr Vodvárka, Lukáš Ambrus, Hana Klempířová, Petra

Skalová, Martina Vodvárková. Cvičební místnost na obecním úřadě postupem času začala být nevyhovující.

Oddíl přesídlil do prostor sokolovny Lázní Bohdaneč se jménem TK Tornádo pod vedením paní lvy Skalové.

V roce 2007 vznikl další oddíl pod TJ Pardubičky s názvem Rockstyle pod vedením paní Evy Maturové (roz.

Votavové).

Slovo na závěr

Touto cestou bych chtěl poděkovat všem trenérům, hráčům, funkcionářům, jakož i fandům a

pracovníkům zabezpečujícím provoz klubu jako praní, úklid a přípravu areálu, dále bych chtěl poděkovat i

zastupitelům obce za podporu a nezištnou pomoc. Rád bych vyjmenoval alespoň pár spolupracovníků, kteří

mě byli po několik desetiletí oporou manželé Čihákovi, Jana Škodová, Jan Škoda mladší, Vlastimil Novotný,

Miroslav Havránek, Láďa Malý, Milan Urbanec a mnoho dalších. Děkuji všem spolupracovníkům, kteří svojí

láskou ke sportu napsali historii dolanského sportu.

Během více než 40ti let ve funkci předsedy TJ jsem pracoval na zlepšování stavu věcí a chodu klubu

s veškerou pokorou. Celý svůj život jsem věnoval sportu a společnosti. Nelituji toho, neboť jsem prožil

krásné chvíle a ponechávám si úžasné vzpomínky na tuto dobu. Nadešel čas předat štafetový kolík další,

mladší generaci. Josef Votava

Chovatelé

V roce 2010 pokračovala činnost základní organizace Čes. svazu chovatelů Dolany (Z.O.ČSCH Dolany) podle

programu daného usnesením výroční schůze. Pokračovala spolupráce se třemi Z.O. (Neděliště, Pohřebačka,

Lhota pod Libčany) při našich výstavách a následné soutěži. Uspořádali jsme naši tradiční posvícenskou

výstavu zvířectva v Dolanech. Naši členové úspěšně reprezentovali okres Pardubice na krajské výstavě. Dále
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jsme se zúčastnili okresních, celostátních a klubových výstav. Celkem jsme se zúčastnili 18-ti výstav.

Uspořádali jsme chovatelský ples v Dolanech s vyhodnocením soutěže Z.O.

V roce 2011 jsme uspořádali slavnostní schůzi k 40. výročí založení naší Z.O. Při té příležitosti byla vydána

publikace mapující činnost Z.O. od jejího založení až po dnešek. Byl vydán pamětí list, který byl společně

s publikací předán pozvaným hostům, bývalým i současným členům Z.O. Nejaktivnějším členům bylo

předáno ocenění čestným odznakem, Z.O. byla předána Čestná vlajka oboje Ú.V. ČSCHPraha.

Pokračovali jsem ve výstavní činnosti tak jako každý rok. I v tomto roce jsme uspořádali výstavu v Dolanech

tentokrát spojenou s okresní výstavou drůbeže. Z.O. Dolany obsadili 1. Místo před Z.O. Svinčany a Vlčí

Habřina. V soutěži jednotlivců: 1.místo Malý Z., 3.místo Jirásko Oldřich, Reprezentovali jsme Z.O. i obec

Dolanya dalších okresních, krajských i celostátních výstavách. Z.O. má 21 členů z toho 4 mladé do 18-ti let.

V roce 2012 jsme opět uspořádali naši výstavu v Dolanech tentokrát spojenou s okresní výstavou králík a

soutěží o mistra okresu Pardubice chovatelů králíků. 1. a 2. Místo obsadil náš člen Miroslav Zeman, 4.místo

Malý Ladislav, 6. Komárek Josef, 10. Tucauer Jiří. I v tomto toce jsme pokračovali ve výstavní činnosti na

všech úrovních. Celkem jsme se zúčastnili 19-ti výstav po celé ČR. Stále pokračujeme ve vylepšování a

údržbě chovatelského areálu. Chceme touto cestou poděkovat obecnímu úřadu Dolany za stálou podporu

činnosti naši základní organizace. Ladislav Malý

Mateřská škola Dolany

V současnosti je v mateřské škole 38 dětí, z toho 10 předškoláků. Děti jsou rozděleny do 2 tříd pod vedením
paní učitelky Zorky Železné a paní učitelky Ilony Zemanové.

o prázdninách v létě 2012 proběhla rekonstrukce budovy Obecního úřadu a Mateřské školy. Byla
zastřešena terasa a tím vznikl prostor pro ložnici MŠ. Kapacita dětí mohla být zvýšena.

Ve školním roce 2012/2013 děti plnily Školní vzdělávací program pod názvem" Poznáváme svět". Tento
program je dále rozpracován do Třídních vzdělávacích programů kde je plněno sedm integrovaných bloků
pod názvem "Barvy podzimu", "Věci kolem mě", "Vánoční sen", "Zima je tady", Koho mám rád", "Svět
kolem mě" a II Co přináší jaro". Od září do listopadu se starší děti zúčastnily plaveckého výcviku. Pro děti
byla uspořádána beseda II Poznej svého psa" a beseda s Policií ČR, kde byl dětem předveden výcvik
služebních psů. Za účasti pražské agentury Fešák Pino proběhl Bublínkový Halloween a Vánoční vystoupení
Fešáka Pina. Rovněž se uskutečnila Mikulášská nadílka s čertem a Vánoční posezení u stromečku s nadílkou.
Dále se děti účastnily divadelního vystoupení , kde měly možnost shlédnout pohádky " O skřítkovi
Podzimkovi" " Strašidýlko ze špajzu" a" Jak šlo prasátko Véna na vandr". V prosinci děti vystoupily
s kulturním programem v místním kostele. V únoru se uskutečnil dětský karneval. Na květen si děti pod
vedením paní učitelek připravily kulturní vystoupení ke Dni matek. Na výlet jsme jeli na zámek v Chlumci
nad Cidlinou. V červnu proběhne Škola v přírodě, kde děti budou 5 dní v penzionu Hájenka na Seči. V červnu
se ještě uskuteční den plný her a soutěží u příležitosti Dětského dne a na závěr školního roku proběhne
slavnostní rozloučení s předškoláky opět za přispění kulturního vystoupení Fešáka Pina a opékání buřtů.

V rámci plnění Školního vzdělávacího programu děti chodily na vycházky do přírody, sbíraly přírodní
materiál, s kterým pak ve školce pracovaly. Rovněž se uskutečnil 3x sběr papíru. Děti jsou v MŠ vedeny ke
třídění odpadu.

Pro úplnost přikládám adresu internetových stránek Mateřské školy Dolany: www.ms-dolany.cz
Na těchto stránkách se můžete podrobněji seznámit s děním v Mš a podívat se na fotky z některých akcí
pořádaných mateřskou školou. Ivana Mašatová-ředitelka
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Nakonec .Vám předkládáme pár čísel z hospodaření obce a to zjednodušený rozpočet roku 2012 a jeho
plnění a schválený rozpočet na rok 2013. Podrobnější členění rozpočtu za 2012 (závěrečný účet za 2012)
najdete aktuálně na úřední desce elektronické i fyzické. Dodávám, že hospodaření, i přes velkou investici
do přestavby budovy obecního úřadu a mateřské školy, skončilo přebytkem ve výši 1 295tis. Kč.

HOSpodářský výsledek Mateřské školy Dolany za rok 2012=0 (vyrovnané hospodaření). V tomto roce se
muselo investovat do zařízení školky kvůli přestavbě a kvůli navýšení počtu dětí. Dokupovaly se lehátka,
ložní prádlo, nádobí, měnily se koberce. V příštím roce se v mateřské škole předpokládá pouze investice do
většího sporáku, na kterém by se jednodušeji připravovalo jídlo pro tolik malých strávníků.

Připomínám naše internetové stránky: www.obecdolany.cz

Rozpočet roku 2012

444517,--Kč444600,-Kč

4217470,20Kč4143694,-Kč

5 457 570,-Kč 5 879 496,22Kč

10 045 864,-Kč 10541483,42Kč

IProvozní výdaje

-školstvi

293318,-Kč 306076,66Kč

523000,-Kč 522209,-Kč

I-kultura 65 OOO,-Kč I 82745,-Kč
I
-státnl správa a samospráva

-dotace organizacím

4 771 048,-Kč 4 363 965,09Kč

60 OOO,-Kč 60 OOO,--Kč

Celkem

4183498,-Kč 3 761 417,-Kč

I 150 OOO,--Kč I 150000,--Kč
-I---------~------j

I 10045 864,-Kč 19 246 412,75Kč

Kapitálové výdaje
I
Splátky úvěrů půjček a úroků

Návrh rozpočtu 2013- v tis.Kč

rozpočet v
OdPa Rozpočtové příjmy: tis.Kč

O daňové příjmy a neinvestiční transfery 5058
1019 pronájem pozemků-zem. činnost 83

1039 lesní hospodářství 65
2119 záležitosti těžeb.průmyslu 21

2310 pitná voda 1

2321 ČOV 250
2341 Realma 4000

3111 školka 100

3632 pohřebnictví 1
3722 komunální odpad 14
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6171 nájmy+ost.příjmy 71

6310 úroky 30

6399 ost.příjmy z fin.vypořádání 30

Celkem: 9724

rozpočet v
OdPa Rozpočtové výdaje: tis.Kč

1031 pěstební činnost-lesy 90

2219 pozemní komunikace(chodníky) 10

2321 ČOV+kanalizace 341

2310 pitná voda 80

2333 drobné vodní toky 250

3111 školka 290

3113 základní školy 230

3314 knihovna 5

3399 kultura 69

3419 tělovýchova 15

3429 zájmová činnost 10

3631 veřejné osvětlení 150
3632 pohřebnictví 3

3639 územní rozvoj 8
3721 nebezpečné odpady 35
3722 komunální odpady 280
3745 péče o vzhled obce-veřejná zeleň 235
4341 charita-péče o nemohoucí osoby 20
5512 hasiči 12
6112 zastupitelstvo 450
6171 místní správa 6087
6310 popl.banka 10
6320 pojištění 44
6399 platby daní a popl. 1000

Celkem: 9724

Obecní úřad Dolany na žádost občanů chce zavést službu rozesílání hlášení obecního rozhlasu formou

zkrácených SMS zpráv, rozesílaných centrálně přes internetový portál, Aby mohla tato služba spolehlivě

fungovat, potřebujeme vytvořit databázi mobilních čísel, na které se jednotlivá hlášení budou hromadně

odesílat. Mobilní čísla se jménem a číslem popisným můžete buď písemně odevzdat osobně na obecním

úřadě, nebo tyto informace můžete poslat na mail: obecdolany@quick.cz. nebo lze tyto údaje poslat přes

naše internetové stránky přes e-podatelnu. Pro jedno číslo popisné budeme tyto SMS hlášení zasílat

maximálně na dvě mobilní čísla. V případě, že by měli zájem o tuto službu osoby z tzv. rekreačních objektů,

kde není nikdo hlášen k trvalému pobytu, mohou si přihlásit maximálně 1 mobilní číslo.

Obecní úřad Dolany, Dolany 78, 533 45 p.Opatovice nad Labem, IČO:00273490, DIČ:CZ0023763491

dne 24.5.2013
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